
 

 

НАЦИОНАЛНА ЗДРАВНООСИГУРИТЕЛНА КАСА 
София 1407, ул. „Кричим” № 1  

 

 

 

 

СТЕНОГРАФСКИ ПРОТОКОЛ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК 

20 МАРТ 2023 ГОДИНА 

 

 

 Днес, 20 март 2023 г., в сградата на НЗОК, гр. София, ул. „Кричим“ 

№ 1, ет. 4 се проведе редовно заседание на Надзорния съвет на НЗОК. 

 

Присъстват: 

От Надзорния съвет на НЗОК: д-р Александър Златанов, Людмила 

Петкова, Мария Беломорова, д-р Иван Кокалов, Теодор Василев, Григор 

Димитров, Тодор Воденичаров. 

д-р Йорданка Пенкова – вр. и.д. управител на НЗОК. 

Отсъстват следните членове на Надзорния съвет: Борис Михайлов, адв. 

Андрей Дамянов. 

 

Заседанието започна в 14.35 часа. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Добър ден, колеги. Добре дошли 

на новите колеги. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Дай Боже, да бъдем полезни. Тук с д-р 

Кокалов сме не знам от кога. Ние олицетворяваме единството на 

работодатели и синдикати. 
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Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Добре дошъл, колега. Ако искате 

да кажете нещо на колегите, заповядайте. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Казвам се Тодор Воденичаров. 

Представител съм на БТПП в Надзорния съвет, както знаете. Изпълнителен 

директор съм на „Сименс България“. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Имаме кворум от седем човека. 

Откривам днешното заседание на Надзорния съвет на Националната 

здравноосигурителна каса. Предлагам Ви да се запознаете с дневния ред. 

Преди да го гласуваме го четохме внимателно и смятаме, че трябва да 

прецизираме в първата точка, първото изречение - трябва да се добави и ал. 

4, за да е коректно и точката да придобие следния вид – Предложения от 

директорите на РЗОК по реда на чл. 12, ал. 3 и ал. 4 от Правилата по чл. 4 

от Закона за бюджета на НЗОК за 2022 г. за утвърждаване от Надзорния 

съвет на НЗОК на корекции на стойностите на изпълнителите на болнична 

медицинска помощ. В такъв случай предлагам такава добавка. Който е „за“ 

такава добавка, моля да гласува. Със седем гласа „за“ поправката е приета и 

сега гласуваме с поправката така предложения ни дневен ред от четири 

точки. Който е „за“, моля да гласува целия дневен ред. Против? Няма. 

Въздържали се? Няма. Със седем гласа „за“ дневният ред в предложения 

вид с направената поправка е гласуван. 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Предложения от директорите на РЗОК по реда на чл. 12, ал. 3 и ал. 4 от 

Правилата по чл. 4 от Закона за бюджета на НЗОК за 2022 г. за 

утвърждаване от Надзорния съвет на НЗОК на корекции на стойностите 

на изпълнителите на болнична медицинска помощ. 

2. Предложение към Надзорния съвет на НЗОК за утвърждаване на 

стойности по реда на чл. 4 от Закона за бюджета на НЗОК за 2022 г. за 

дейностите, медицинските изделия и лекарствените продукти в болнична 
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медицинска помощ за м. март, м. април и м. май 2023 г. (в срока съгласно 

чл. 1 и § 1 от Закона за прилагане на разпоредби на Закона за държавния 

бюджет на Република България за 2022 г., Закона за бюджета на 

държавното обществено осигуряване за 2022 г. и Закона за бюджета на 

Националната здравноосигурителна каса за 2022 г.) и свързаните с това 

промени в Правилата по чл. 4 от Закона за бюджета на НЗОК за 2022 г. 

3. Ново произнасяне на Надзорния съвет на НЗОК по размера на 

утвърдените стойности за заплащане на суми за „МБАЛ – Медицински 

комплекс Свети Иван Рилски“ ЕООД - клон Стара Загора с решение № 

РД-НС-04-70/24.06.2020 г., на основание Решение № 1672/06.10.2022 г., 

постановено по административно дело № 2428/2020 г. по описа на 

Административен съд - град Пловдив. 

4. Разни. 

ЗА – д-р Александър Златанов, Людмила Петкова, Мария Беломорова, д-р 

Иван Кокалов, Теодор Василев, Григор Димитров, Тодор Воденичаров. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Преминаваме към точка едно. 

Заповядай, д-р Пенкова, да представиш първа точка. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Здравейте на всички. Във връзка с 

предходно решение на Надзорния съвет и промяна в Правилата по чл. 4, а 

именно на тримесечие да се направи преценка на усвоени средства и 

отрицателните стойности по Механизма, предлагам на Вашето внимание 

материалите, които сме подготвили. Накратко ще кажа, че към момента за 

първо тримесечие от определените стойности на ниво НЗОК и по лечебни 

заведения в РЗОК в размер на около 279 млн. лв. месечно, за тримесечието 

40 млн. лв. са неусвоени, а като отрицателен Механизъм имат 135 лечебни 
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заведения в размер на 18 300 хиляди лева. Районните каси са направили 

проверка на дейностите, които са извън стойностите, определени за 

лечебните заведения. Предложили са доклади, които сме Ви ги изпратили в 

електронен вариант и предлагаме на Надзора да вземе решение на 

лечебните заведения със стойности отрицателни по Механизма да се 

завишат стойностите за първо тримесечие в месец март, за да могат да 

бъдат изплатени в срок. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Т.е., имаме 18 млн. лв. задължения? 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: 18 млн. лв., 135 лечебни заведения 

имат отрицателни стойности. А имаме неусвоени 40 млн. лв. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Пред Вас са всички материали. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Да, изчистени стойности, 

окончателни стойности след проверка. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Дейността е извършена, 

проверена и имаме свободни средства в размер на 40 млн. лв. От тях са 

необходими 18 млн. лв., за да разплатим дейността. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Само да добавя, тук сигурно Ви е 

направило впечатление за последния месец „Уни Хоспитал“, гр. 

Панагюрище имаха проблем в края на месеца с енергоснабдяването и днес 

Ви изпратих информация, че вече са отчетени и въведени в системата. Сега 

районната каса ще направи проверка, тъй като за последния месец имат 

отрицателни стойности по Механизма и на следващо заседание ще 

докладвам. Около 650 хил. лв. са, които не са включени за месец на дейност 

февруари, която трябва да се изплати през март. Януари и февруари „Уни 

Хоспитал“ я има в справката. 
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Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Имаше едно такова писмо, 

описващо този казус. Защо се беше получило така, че не им приемаха 

отчета? Ако е някакъв прецедент, да се анализира и в бъдеще да си има ред. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: В края на месеца е имало проблеми с 

електрозахранването. Имало е ремонт в региона и не са успели навреме да 

подадат отчетите. Районната каса е преценила, че това не е форсмажорно 

обстоятелство по чл. 366. Но болницата представи при нас документи от 

фирмата за електроснабдяване и фирмата, поддържаща софтуера на 

болницата, че действително е имало ремонт и почти през целия ден само за 

около шест минути е можело да си подадат отчетите. И след това е станал 

срив в системата на болницата, за което има представени документи. 

Болницата е уведомила в срок и в петък в доклада на информационната 

дирекция се изясниха обстоятелствата. И понеже е за дейностите в края на 

месеца, затова не можаха да ги обработят навреме. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: В такъв случай, колеги, ако има 

някакви въпроси по тези документи и стойности, питайте.  

В такъв случай преминаваме към решението по точка едно, а то е: 

„НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Утвърждава, в приложение към настоящото решение по РЗОК и по 

изпълнители на болнична медицинска помощ за заплащане през м. март 

2023 г., корекция на месечните стойности със стойността, формирана по 

реда на Механизма по чл. 369 от Националния рамков договор за 

медицинските дейности за 2020 - 2022 г., за дейностите извън приложение 

1 от Правилата по чл. 4 от Закона за бюджета на НЗОК за 2022 г. в 

рамките на неусвоените средства за периода м. януари – м. март 2023 г. 
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2. Възлага на временно изпълняващия длъжността управител на НЗОК да 

сведе към директорите на РЗОК настоящото решение за изпълнение.“. 

 Който е „за“ така предложеното решение по точка първа, моля да 

гласува. Против и въздържали се няма. Със седем гласа „за“ решението по 

точка едно от дневния ред е прието. 

ЗА – д-р Александър Златанов, Людмила Петкова, Мария Беломорова, д-р 

Иван Кокалов, Теодор Василев, Григор Димитров, Тодор Воденичаров. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

 Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Преминаваме към втора точка. 

Имате думата, д-р Пенкова. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Предложили сме на Надзорния съвет 

да утвърди стойности по РЗОК за дейност месец март, април и май, 

платими през април, май и юни. Стойностите са същите като за 

предходното тримесечие. Стойностите за РЗОК. И РЗОК трябва в кратък 

срок след това да ни предложат разпределени стойности по лечебни 

заведения, които съгласно Закона за здравното осигуряване Надзорът да 

утвърди. Нямаме разлика в стойностите, тъй като сме и в удължителния 

закон за бюджета. Видяхме, че в първо тримесечие средствата са 

достатъчни. Искам да Ви кажа, че 22 млн. лв., които остават от 

предходното тримесечие, не сме ги добавили към това тримесечие, защото 

ни предстои подписване на НРД, чакаме и новия бюджет – да има 

възможност да се увеличат. Но на този етап не се налага увеличаване на 

месечните стойности на ниво РЗОК и лечебни заведения. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Да видим какво ще ни върнат. Може да има 

резон за промяна на някои бюджети от страна на РЗОК. 
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Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Това е в общи линии. В рамките на 

278 млн. лв., както в предходния период. Стойностите по Приложение 1 за 

родилките, интензивните и хемодиализа са в размер на 17 623 037 лв. и 

отделно тези, които са извън Приложение 1, са в размер на 261 016 397 лв. 

В тази точка предлагаме и промени в Правилата по чл. 4, тъй като за 

първите три месеца определихме стойности и записахме, че ще разгледаме 

отрицателните стойности по Механизма и след проверка ще предложим на 

Надзорния съвет компенсации, ако на ниво НЗОК има неусвоени средства. 

Сега удължаваме от месец март до месец юни да действа тази разпоредба в 

Правилата. На тримесечието правим анализ и отчет.  

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Мотивите за удължаване на срока какви са? 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Предлагам този механизъм, който 

беше първите три месеца, да го приложим и в следващите, за да можем да 

покрием отрицателните стойности при неусвоени стойности, ако има 

такива на ниво НЗОК. Някъде има надвишаване на определените стойности 

на лечебните заведения, за да ги компенсираме на тримесечие. Да не ги 

оставяме за деветмесечието, защото лечебните заведения се затрудняват да 

организират дейността си, като не си получат средствата своевременно. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: То при тези резултати има резон. Няма 

проблем. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Много е добра като практика, защото по 

същество чистим сметките си и не ги забатачваме за деветте месеца. От 

друга страна хората са вложили труд, средства и нека мениджмънтът да е 

спокоен и да знае, че ще го получи това нещо. Това е много добро. Иначе 

седим до септември месец, разправии, дела и т.н. Пари има. Според мен 

това е добра практика. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Присъединявам се към тези 

аргументи. 
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МАРИЯ БЕЛОМОРОВА: Ние определяме индикативни стойности 

за три месеца. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Това е основното, че няма бюджет. Ако 

имаше бюджет, можеше да е различно. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Във всички предприятия се прави на три 

месеца, особено в този несигурен свят, в който живеем, смятаме, че най-

малкия отчетен период е три месеца. 

МАРИЯ БЕЛОМОРОВА: И пак при наличие на неусвоени средства. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Категорично и след проверка. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Видяхте предложенията, колеги. 

Видяхте промените в Правилата и предложените стойности. Ако имате 

въпроси? Ако нямате, преминаваме към решението по тази точка две. То е в 

три точки. 

„НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Приема, в приложение 1 към настоящото решение, Правила за изменение 

и допълнение на Правилата, приети с решение на Надзорния съвет № РД-

НС-04-32 от 21.03.2022 г. и допълнени с решения № РД-НС-04-

44/14.04.2022 г., № РД-НС-04-89/30.08.2022 г. и № РД-НС-04-

134/16.12.2022 г., № РД-НС-04-2/12.01.2023 г. и № РД-НС-04-6/19.01.2023 

г. за прилагането им за дейност м. март, м. април и м. май 2023 г. до 

влизането в сила на Закона за бюджета на НЗОК за 2023 г. 

2. Утвърждава, в приложение 2 към настоящото решение по РЗОК, месечни 

и индикативни стойности за дейностите в болнична медицинска помощ 

(БМП), за заплащане през месеци април, май и юни 2023 г. (дейност м. 

март, м. април и м. май 2023 г.) и индикативни стойности за медицински 

изделия и лекарствени продукти, които НЗОК заплаща извън стойността на 
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оказаните медицински услуги за заплащане през месеци май, юни и юли 

2023 г. (дейност м. март, м. април и м. май 2023 г.). 

3. Възлага на временно изпълняващия длъжността управител на НЗОК да 

разпореди на директорите на РЗОК да предложат по реда на Правилата по 

чл. 4 от Закона за бюджета на НЗОК за 2022 г. разпределение на 

утвърдените им по т. 1 от настоящото решение стойности по изпълнители 

на БМП, съгласно сключените им договори.“. 

Който е „за“ това решение, моля да гласува. Със седем гласа „за“, без 

против и въздържали се, решението по точка две е прието. 

ЗА – д-р Александър Златанов, Людмила Петкова, Мария Беломорова, д-р 

Иван Кокалов, Теодор Василев, Григор Димитров, Тодор Воденичаров. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Преминаваме към точка трета от 

дневния ред. Ще помоля д-р Пенкова да представи точката. Ново 

произнасяне във връзка с решение на съда. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: През 2020 г. във връзка с епидемията 

от ковид направихме Методика за работа при неблагоприятни условия, 

където записахме как ще бъдат определени базовите стойности. Болницата 

„Свети Иван Рилски“ в Стара Загора за дейността през април месец е имала 

при проверката в НАП забавяне в плащанията, които минават в следващия 

месец и дирекцията не са видели, че третия месец, който вземаме за база е с 

нулева стойност и със стойностите, които разпределяхме по Методиката за 

работа в неблагоприятни условия, сме ги ощетили върху базата за два 

месеца, а не за три месеца. Те са писали, но нещо е станало. Дирекция 

„Бюджет“ не е взела под внимание това и в последствие лечебното 

заведение е завело дело.  
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Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Спечелили са делото. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Трябва да им ги платим. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Четохме го. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Има дело, има сума. 

Преминаваме към решението по точка три. Който е „за“ така предложеното 

решение по точка три от дневния ред, моля да гласува. Със седем гласа „за“ 

решението по точка три от дневния ред е прието. 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. В изпълнение на влязло в сила Решение № 1672 от 06.10.2022 г., 

постановено по адм. дело № 2428/2020 г. на Административен съд – 

Пловдив, ІІ отдел, ХІІ състав, утвърждава нова стойност на МБАЛ „Св. 

Иван Рилски“ ЕООД – клон Стара Загора в размер на 107 174 лв., която 

заменя утвърдената стойност в размер на 41 619 лв. с Решение на 

Надзорния съвет на НЗОК № РД-НС-04-70/24.06.2020 г. 

2. Възлага на временно изпълняващия длъжността управител на НЗОК да 

разпореди на директора на РЗОК - Стара Загора да заплати на МБАЛ „Св. 

Иван Рилски“ ЕООД – клон Стара Загора сумата в размер на 65 555 лв., 

която представлява разликата между утвърдените по т. 1 от настоящото 

решение средства и утвърдените с Решение на Надзорния съвет на НЗОК № 

РД-НС-04-70/24.06.2020 г. 

3. Стойностите по т. 2 от настоящото решение, да се отразят в Приложение 

2 към сключения индивидуален договор с МБАЛ „Св. Иван Рилски“ ЕООД 

– клон Стара Загора в месеца на извършване на заплащането. 

ЗА – д-р Александър Златанов, Людмила Петкова, Мария Беломорова, д-р 

Иван Кокалов, Теодор Василев, Григор Димитров, Тодор Воденичаров. 

ПРОТИВ – няма. 
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ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Преминаваме към точка Разни. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: В точка Разни предлагам Надзорът да 

утвърди промени в изискванията на НЗОК при лечение на активен 

ювенилен артрит с антиревматични лекарствени продукти под 18 годишна 

възраст в извънболничната помощ. Съгласувани са с експертите, които са в 

експертния съвет. В това число и от лекарския съюз. Имаме направени 

прогнозни параметри за брой пациенти и разходи за следващите три години 

във връзка с новия медикамент. Предлагам на Надзорния съвет да утвърди 

изискванията, които след това трябва да публикуваме в „Държавен 

вестник“, за да можем да приложим терапията на децата. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Те всички са здравноосигурени, така че няма 

колебания. Да го гласуваме. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Имаме прогнозните разходи. 

Финансовото въздействие сме го показали в докладната. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Преминаваме към гласуване. 

Който е „за“, моля да гласува. Седем гласа „за“. Няма против и въздържали 

се. Решението се приема.  

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

Утвърждава „Изисквания на НЗОК при лечение на активен ювенилен 

артрит с антиревматични лекарствени продукти под 18 годишна възраст в 

извънболничната помощ“.  

ЗА – д-р Александър Златанов, Людмила Петкова, Мария Беломорова, д-р 

Иван Кокалов, Теодор Василев, Григор Димитров, Тодор Воденичаров. 

ПРОТИВ – няма. 
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ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Нещо друго има ли в точка 

Разни? 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Имало е публикации в медиите, че 

има неразплатени медицински изделия. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Във вестник „Капитал“. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Това ще го приключим до края на 

седмицата най-вероятно, защото има два момента. Новата Спецификация, 

новите договори не влязоха в сила от първи януари, а влязоха в сила от 

първи февруари. В края на месец януари по старите договори, по старата 

Спецификация се появиха докладни от дирекцията, в които се иска по 

определени позиции стойностите, които е гласувал Надзорът като бройки, 

да бъдат необосновано завишени и то в последните няколко дни. Върнах 

докладните за анализ и за становище от дирекция „Правна“, като 

стойностите в Спецификацията няма как да ги завишим при вече изтичащи 

договори и при наличие на Механизъм за определяне на цените при 

надвишение. Отделно имаме докладни, които са по повод извършвани 

проверки от районните каси, когато лечебното заведение в системата за 

отчитане подава грешен търговец. Вместо търговец Х подава търговец У и 

за да си получи търговец У стойностите, трябва да се извърши проверка от 

районите каси и да се каже, че в счетоводната програма на лечебното 

заведение приемо-предавателните протоколи са от тази фирма и 

изразходвани изделия са от същата. Така се събраха няколко материала, 

които в момента обобщаваме и след сигурност за коректност, както и след 

анексиране на индивидуалните договори за увеличаване на бройките 

медицински изделия, ще извършим плащания. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: До края на седмицата ще ги определите? 
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Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Най-вероятно до края на седмицата 

ще изчистим тези неща. Отделно между 8-ми и 28-ми февруари се 

сключиха договорите за тази година с търговците и производителите на 

медицински изделия, които са в сила от първи февруари. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Т.е., със задна дата? 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Със задна дата. От първи февруари 

влизат в сила. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: И понеже има в пресата написано. Всички 

знаем, че се пише негативното. Не се пише за нещо хубаво, свършено от 

касата. Хубаво е да се изчистят нещата, плащанията да бъдат направени. 

Без да вдигаме голям шум. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Ще го направим, но исках да Ви 

уведомя. Искам последно да анализираме данните и всичко, което се 

предлага, защото не е обосновано да се предложи на Надзора да се 

увеличават бройки по вече изтекъл договор и Спецификация, а имаме и 

Механизъм, който се прилага в тези случаи. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Разбрахме. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Надзорният съвет възлага на 

управителя да извърши проверка по отношение на тези изнесени факти. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Да се разбере, че вината не е в нас, а има 

обективни причини. 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Изчерпахме и точка Разни. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Утре до 16 часа искаме РЗОК да 

изпратят предложенията си за стойностите по лечебни заведения и да се 

разгледат на заседание на Надзорния съвет. На следващо заседание ще 

предложа най-вероятно и откриването на две обществени поръчки. 
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Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ: Определяме следващо заседание 

на 27 март 2023 г. от 10.00 часа. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Надзорния съвет. Благодаря Ви за участието. 

 

Заседанието приключи в 15.00 часа 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК: 

 

Д-Р АЛЕКСАНДЪР ЗЛАТАНОВ 

 

 

 

 

Изготвил: 

Д. Беличева 

 


